
Skupščina vojaških invalidov »Vrhovci«
Letošnji obračun dela odbora združenja voja-

ških invalidov za krajevne skupnosti: Brdo, Ko-
zarje, Vič, Vrhovce je bilo zadnjo soboto v sep-
terabru v Domu družbenih organizacij Brdo.

Odbor je sklenil, da bo letna skupščina enkrat
tudi na Brdu, saj imajo lepo dvorano z odrom in
vse ostale potrebne prostore za tovariSka sre-
čanja.

Predsednik Vinko Vrhovec je otvoril skupščino
in pozdravil vse navzoče, še posebej pa goste.
Nato so počastili spomin umrlih članov in članic z
enominutnim molkom.

Kljub temu, da je starostna meja članstva 70 in
več let, je bil obisk zadovoljiv.

Takoj po zasedbi delovnega predsedstva je to-
varišica Plemljeva zaprosila tovariša Škufca, kate-
ri je podal politično poročilo o dogodkih doma in
po svetu. Omenil je tudi IV. samoprispevek, kate-
ri bo v mesecu novembm in navedel glavne nujne
probleme katere težijo naše mesto.

Iz poročila tajnice smo zvedeli, da imajo skup-
no 103 člane in to osebne invalide iz NOB, mirno-
dobske ter nad 40 dmžinskih - to so vdove in
matere padlih borcev in aktivistov.

Člani odbora obiskujejo člane jubilanle, ko
praznujejo 70, 75, 80 in več let, jim čestitajo,

zaželijo dobro zdravje in jih tudi primerno obdari-
jo. Dalje obiskujejo bolne člane tako na terenu
kakor tudi v Domu starejših občanov. Posreduje-
jo in priporočajo za 10 dnevno rekreacijo za Stru-
njan, Banjole in Mojstrano.

Tudi izlet so imeli in to v zgodovinski kraj
Turjak. Domačinka Turjaka jim je pripovedovala
zgodovno turjaškega gradu, še posebej pa o hudih
junaških bojih naših partizanov, ko so zavzeli grad
Turjak, kjer so imeli belogardisti svojo postojan-
ko in so zajeli preko 600 belogardistov.

Po vseh poročilih so sledili razgovori. Navzoča
je bila referentka za invalidske zadeve tovarišica
Cvarova, je na vprašanja članov odgovarjala, po-
jasnjevala in tolmačila predpise, ki so važni za
vojaške invalide. Tudi tovariš Ivo Starin je poz-
dravil skupSčino, zaželel vsem članom mnogo
zdravja in odboru uspeSno delo.

Za združenje borcev NOV in krajevne skupno-
sti je imel tovariš Žirovnik tople besede tako za
člane in odbor. K programu dela odbora je izrazil
željo, da se dopolni v tem smislu, da bi imeli tudi
sodelovanje z mladino.
Ko ni bilo več vprašanj je tovariŠica predsednica
delovnega predsedstva zaključila skupščino, se
zahvalila vsem za sodelovanje ter povabila navzo-
če k prijetnemu tovariškemu srečanju.
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